
GODIŠNJA SKUPŠTINA SAVEZA 2005.  
zapisnik i odluke 

 
Zapisnik i odluke sjednice održane 17. rujna 2005. u Čakovcu, u dvorani ETŠ, Nazorova 36, od 13.35 do 
15.15 sati  

Nazočni: 
Predsjednik Saveza: Velimir Čerkez 
BK Koprivnica: Damir Markuš, Ivana Krajner; 
BK Mangan Dubrovnik: Ratko Galjer, Andrea Žvorc; 
BK Medvedgrad 1998 Zagreb: Lidija Petrinović Zekan, Šime Zekan; 
BK Međimurje Čakovec: Danijel Zadravec, Tomislav Grubić; 
BK Moslavina Kutina: Mišel Mihetec, Zdravko Mihetec; 
BK Nika Zagreb: Ivanka Pokorni, Tomislav Marketin; 
BK Ogulin: Krešimir Martinović; 
BK Požega: Albert Ninčević, Milan Aleksić; 
BK Purger Zagreb: Zlatko Šavor, Maja Šavor; 
BK Ružmarinka Zagreb: Mladen Nedov, Morana Esih; 
BK Stella Zagreb: Željko Miškulin, Mladen Lonačarec; 
BK Sušak Rijeka: Arni Badjuk, Damir Ilić; 
BK Zagreb Maksimir: Silvio Jurčić, Ivan Puzjak; 
Izočni:  
BK Fortuna Vrbovec  
BK Max Zagreb  
BK Osijek, uz pisanu najavu izostanka 
Također nazočan: Ratko Cvetnić, tajnik Saveza 

Predsjednik Saveza Velimir Čerkez pozdravio je nazočne. 

1. Izbor Verifikacijskog odbora: 
1.1 Izbor  
Predsjednik Saveza predložio je za Verifikacijski odbor skupštinare Lidiju Petrinović Zekan, Zlatka Šavora 
i Damira Markuša. 

Prihvaćeno jednoglasno 

1.2 Izvještaj o kvorumu  
Odbor je izvijestio da je u Savezu trenutačno 16 punopravnih članova što znači da za kvorum treba 17 
skupštinara. Budući je nazočno 25 skupštinara Skupština može odlučivati po svim pitanjima, a 
natpolovična većina iznosi 13 glasova. 

Izvještaj prihvaćen jednoglasno, a potom je predsjednik Saveza dao dnevni red na glasovanje. 

Dnevni red prihvaćen jednoglasno. 

2. Ovjera zapisnika i odluka Godišnje skupštine Saveza 2004.  
Kraći uvod dao je tajnik Saveza Cvetnić. Budući nije bilo primjedbi predsjednik Saveza dao je ove 
dokumente na ovjeru. 

Prihvaćeno jednoglasno. 



3. Usvajanje Izvješća za 2004. godinu  
Kraći uvod dao je tajnik Saveza podsjetivši da je izvještaj proslijeđen kao nepotpun budući da Upravni 
odbor nije želio nadopunjavati nedostajuće podneske dužnosnika. No ipak u izvještaju navedeni su 
osnovni podatci o djelovanju i uspjesima u protekloj godini. Budući nije bilo primjedbi predsjednik Saveza 
dao je Izvješće na glasovanje. 

Prihvaćeno jednoglasno (odluka 1). 

4. Izmjene i dopune Plana Saveza za OC 2004-9. 
Kraći uvod dao je tajnik Saveza podsjetivši da se na svim razinama sportskoga planiranja proračunski 
novac sve više seli na financiranje podmladačkog sporta što je sasvim sukladno programskoj orijentaciji 
Saveza. Ujedno naglasio je da poziv iz IBF-ova trenažnoga centra upućen Nevenu Rihtaru predstavlja i 
korak u pravcu Pekinga 2008. što je krajnji cilj Saveza u ovome olimpijskome ciklusu. U raspravi u kojoj je 
sudjelovao veći broj skupštinara istaknuta je potreba da Savez nađe bolji balans između seniorskoga i 
juniorskoga programa jer zanemarivanje seniorskoga programa dovodi u pitanje i smisao juniorskoga. 
Direktor Saveza Miškulin napomenuo je da se ipak mora voditi računa o iznosu sredstava s kojima Savez 
raspolaže. U nastavku tajnik Saveza obrazložio je prijedlog o izmjeni propisa o prijavama Saveza za 
vanplanska natjecanja, obrazloživši to potrebom da se Savez ne kompromitira pred međunarodnim 
partnerima činjenicom da klubovi, koji predlažu svoje igrače za nastupe, ne vode računa o rokovima za 
rezervaciju smještaja i najavu dolaska igrača. U raspravi u kojoj je sudjelovao veći broj skupštinara 
prijedlog je modificiran s idejom da komunikacija ne bi smjela ići mimo Saveza, i da tu treba poraditi na 
pravovremenom dogovoru među klubovima. Naglašeno je da nepostojanje funkcije direktora 
reprezentacije otežava ovaj problem, te da bi ga trebalo rješavati barem tako da se za svako natjecanje 
odredi vođa puta, a za planska natjecanja da se unaprijed zna o kojoj se financijskoj konstrukciji radi. 
Predsjednik Saveza formulirao je prijedlog zaključaka kojom se dopunjuje i mijenja točka 3.1.1 Plana rada 
te je s tom nadopunom podneska dao izmjene i dopune Plana za OC 2004-5. na izglasavanje. 

Prihvaćeno jednoglasno (odluka 2). 

4.1 Plan rada za 2005.  
Kraći uvod dao je tajnik Saveza napomenuvši da ga, kao laika, čudi da ni jedan klub ni dužnosnik Saveza 
nije našao za shodno da u Planu za 2005. predloži najočitije kandidate za najbolji evropski rezultat – 
juniorski muški par Đurkinjak-Zdenjak. U raspravi u kojoj je sudjelovao veći broj skupštinara istaknuto je 
da kvaliteta našeg para nije sporna, ali su neki od skupštinara naglasili da nemaju osjećaj da su se njihovi 
prethodni prijedlozi uvaženi od strane Upravnoga odbora. Predsjednik Saveza dao je prijedlog Plana s 
ovom dopunom na izglasavanje. 

Prihvaćeno jednoglasno (odluka 3). 

5. Promjene Statuta Saveza  
Kraći uvod dao je tajnik Saveza podsjetivši da neki od prijedloga čekaju već duže na usvajanje. U raspravi 
koja je uslijedila odbornik Galjer posebno je naglasio neodrživost toga da se jedan izbornik bavi svim 
selekcijama, a u raspravi je predloženo i da se formulacija „glavni trener“ izbaci iz statutarnoga određenja 
izborničke dužnosti. Predstavnici BK Medvedgrad 1998 podsjetili su skupštinare da nepripremljene 
prijedloge statutarnih izmjena ne iznose pred Skupštinu. Potom je predsjednik Saveza dao na glasovanje 
predložene izmjene u Statutu Saveza uključivo i prijedlog izbacivanja navoda „glavni trener“ iz definicije 
izbornika. 

Prihvaćeno većinom glasova (odluka 4). 

6. Izbor dužnosnika Saveza u nadležnosti Skupštine 
Kraći uvod dao je tajnik Saveza podsjetivši na proljetnu kandidaturu BK Osijek za izbor Vanje Kalinović na 
dužnost predstavnike regije Istok. Predsjednik Saveza potom je pozvao Verifikacijski odbor. 



6.1 Izvještaj Verifikacijskoga odbora o valjanosti kandidatura 
Verifikacijski odbor ustanovio je da kandidaturi nedostaje suglasnost BK Požega, a kako su predstavnici 
kluba bili nazočni na skupštini Odbor ih je pozvao da se očituju. Predstavnici kluba povukli su se na kraću 
telefonsku konzultaciju s čelništvom kluba i potom odbili suglasnost na kandidaturu. Verifikacijski odbor 
potom je izvijestio da se kandidatura odbacuje kao nepotpuna. 

7. Ostalo 
Predsjednik Saveza pozvao je skupštinare da se jave ako imaju što reći pod ovom točkom, čemu se 
odazvalo više nazočnih. 
Damir Markuš iznio je situaciju sa ulaskom badmintona u službeni program školskih natjecanja. Istakao je 
da zbog smjene u vrhu Ministarstva, kao i predstojećeg Svjetskog srednjoškolskog prvenstva u odbojci, 
neće biti širenja Propisnika pa će i badminton najvjerojatnije morati pričekati sljedeću školsku godinu. No, 
badminton će već ove godine - u sklopu HNOS-a - vrlo vjerojatno ući u redovni nastavni program TZK, što 
je doista povijesni trenutak za naš sport. Skupštinari su pljeskom pozdravili ovu informaciju. 
Lidija Petrinović Zekan dodala je da se badminton kao izborni predmet pojavljuje i u programu 
Kineziološkoga fakulteta. 
Ratko Galjer zamolio je nazočne da sve njegove istupe i stavove izražene na Skupštini shvate kao dio 
rasprave i skupštinskoga rada te da nema nikakvih osobnih namjera te da bi volio da se takvo 
raspoloženje zadrži među skupštinarima i nakon sjednice. 
Željko Miškulin podsjetio je na obvezu odigravanja B-turnira. 
Tomislav Grubić istaknuo je da je zakašnjenje Godišnje Skupštine izazvalo velike probleme u radu 
Saveza. Također izrazio je nezadovoljstvo rokovima vezanim uz Kalendar i zatražio da Upravni odbor 
odredi ravnateljci natjecanja rokove za svaki zadatak koji joj povjeri. Također je izrazio nezadovljstvo 
odredbama vezanim uz uplatu registracije naglasivši da bi se ista trebala vezati uz registracijski rok. 
Predsjednik Saveza najavio je održavanje sljedeće Godišnje Skupštine za prvi vikend veljače 2006., koji je 
u kalendaru IBF-a rezerviran za nacionalna prvenstva. 

Budući više nije bilo zainteresiranih za raspravu predsjednik Saveza Velimir Čerkez zaključio je sjednicu. 

Odluke 

1.  
Izvješće za 2004. godinu usvaja se u predloženome obliku. 

2.  
Izmjene i dopune Plana Saveza za Olimpijski ciklus 2004-9. prihvaćaju se u predloženom obliku uz 
izmjene u točki 3.1.1 Plana Saveza za OC tako da točka glasi: 
„3.1.1 Međunarodna natjecanja - OC 
Za nastup hrvatskih igrača na međunarodnim natjecanjima na kojima je obvezna prijava Saveza vrijede 
sljedeća pravila:  
a) Savez o svome trošku vrši prijave samo na natjecanja predviđena Planom i to u broju sudionika koju 
odobri Upravni odbor odnosno direktor Saveza, pri čemu Savez mora dati financijski plan nastupa 
najkasnije sedam dana prije roka za prijave;  
b) osim po točki „a“ Savez može za planska natjecanja prijaviti i sudionike koji su izvan kvote Saveza, kao 
i sudionike za natjecanja izvan Plana Saveza ako takvu zamolbu podnese neki član Saveza pri čemu se 
podrazumijeva da podnositelj preuzima pred Savezom sve one obveze koje Savez prijavom preuzima 
pred organizatorom natjecanja; 
c) Savez mora za svako natjecanje odrediti vođu puta, među čije zadatke spada da do roka prijave prikupi 
sve podatke vezane uz smještaj i prijevoz članova ekipe. Savez nije dužan prosljeđivati organizatoru one 
podatke koji ne budu dostavljeni do roka. 
d) za svako natjecanje obvezna je prijava ili suglasnost odnosnoga izbornika.“ 

3.  
Plan za 2005. prihvaća se u predloženom obliku uz nadopunu da je osnovni cilj nastupa u Evropskome 
juniorskom kupu 2005-6. podrška paru Đurkinjak-Zdenjak. 



4.  
U Statut Saveza unose se sljedeće promjene: 
- u točki 1.3 navod “Trg sportova” mijenja se u “Trg Krešimira Ćosića”;  
- u točki 5.1 navod “Propisniku za sezonu” zamjenjuje se navodom “Upisniku udruga”;  
- u članku 5.3.1. između prve i druge rečenice umeće se dodatak:  
“Osim direktora Saveza sjednice mogu zakazati i najmanje dva odbornika i takva se sjednica održava 
najkasnije tri tjedna nakon datuma zakazivanja.”  
- iza točke 5.3.3 umeće se novi članak, a sadašnji članak 5.3.4 postaje 5.3.5. Tekst novoga članka glasi:  
“Pod nazočnošću se osim fizičke nazočnosti na mjestu održavanja sastanka podrazumijeva i takva 
videokonferencijska veza među sudionicima sjednice koja im svima omogućuje da u realnome vremenu 
međusobno raspravljaju i donose odluke, a da pri tome ne moraju biti nazočni na fizičkom mjestu 
održavanja sjednice.”  
- članak 6.6. mijenja se tako da glasi  
“Izbornici Saveza:  
-donose odluke odnosno sudjeluju u izradi spisa Saveza iz svoje nadležnosti;  
-biraju se na Upravnom odboru, kojem odgovaraju;  
6.6.1. Izbornik za seniorska i veteranska natjecanja:  
-djeluje kao izbornik reprezentativnih selekcija seniora i veterana;  
6.6.2. Izbornik za pomladačka natjecanja:  
-djeluje kao izbornik reprezentativnih selekcija juniora i svih mlađih dobnih skupina;  
6.6.3. U slučaju da u odlukama dvaju izbornika dođe do preklapanja nadležnosti mjerodavna će biti odluka 
izbornika seniora i veterana.”  

Zapisničar: Ratko Cvetnić 

Predsjednik Saveza Velimir Čerkez 

 


